



中華基督教會銘基書院

中一候補學位申請須知

(2021年9月入讀中一)

- 一. 已填妥之學位申請表連同相關文件，需於2021年7月6日上午9:00至下午5:00交回本校。

- 二. 申請學位所需遞交之文件：
 1. 已填妥之本校申請表 (可於本校網頁下載，或親臨本校校務處索取)
 2. 申請人之身分證或出生證明書副本
 3. 《中一自行分配學位申請表》家長存根副本 (由教育局發出)
 4. 《中一派位選擇學校表格》(統一派位選校表格) 副本
 5. 小學五年級及六年級成績表副本
 6. 證書、獎項及課外活動證明副本 (不多於10頁A4紙)

- 三. 本校會以電話通知部分申請者出席2021年7月7日上午舉行之第一輪面試。

- 四. 第一輪面試後，於7月期間部分申請者會獲邀出席第二輪面試。

- 五. 2021年8月31日前未接獲通知者可作落選論。



CCC Ming Kei College
Application Guidelines for
S.1 Places after the Release of SSPA Results
(For admission to S.1 in September 2021)

1. The duly completed application form, together with the supporting documents, should be returned to the school from **9:00 am to 5:00 pm on 6th July 2021.**
2. Documents required for the application:
 - a. Completed Application Form of CCC Ming Kei College (downloaded from the school website or obtained at the General Office)
 - b. Copy of Hong Kong Identity Card or Birth Certificate of the applicant
 - c. Copy of the Parent's Copy of the Application Form for S1 Discretionary Place issued by EDB
 - d. Copy of Secondary One Choice of Schools Form for the Central Allocation stage
 - e. Copy of P.5 and P.6 school reports
 - f. Copies of certificates, awards and proof of extra-curricular activities (not more than 10 A4 pages)
3. **Shortlisted applicants** will be notified by phone to attend the first round interview in the morning on 7th July 2021.
4. After the first round interview, selected applicants will be invited to attend the second round interview in July.
5. Applicants may assume that their applications are unsuccessful if they do not receive any notification from the school by 31st August 2021.